
Krisen över för julmusten – julen 2009 är räddat 

  

Sveriges Bryggerier har efterlyst glasflaskor till julmusten. Och 
svenskarna har lyssnat. 

I ett pressmeddelande berättar organisationen att svenskarna 
varit duktiga på att panta sina flaskor. 
 
DET HAR PANTATS dubbelt så många flaskor som man 
hoppats på. Det gör att den akuta krisen är över. 
 
Men: det fattas fortfarande tre miljoner flaskor. 
 
– SLUTA INTE PANTA, bristen är fortfarande stor, säger 
Cecilia Giertta, vd på Sveriges Bryggerier 
 
Toni kommentar: Det känns tryggt att julmusten till julen är 
räddat, men hur hänger det ihop att man pantat dubbelt så 
många flaskor än beräknat men fortfarande är bristen stor? 
På något sätt måste vi komma tillrätta med problemet, dags 
för en utredning? Varför folk behåller tomma flaskor 
hemma? 
Har någon kommit på ett säkrare sätt att spara pengar i 
dagar när man inte vet om man kan lita på bankerna? Är 
den nya devisen ett par hundra flaskor under madrassen 
istället för pengar? Är inte flaskor under madrassen 
skattebelagda? God jul! 

 
 


